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Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 239 stillet af Folketingets 
Miljø- og Planlægningsudvalg. 
 
 
Spørgsmål nr. 239 
Vil ministeren redegøre for, hvordan ministeren vil sikre, at der hurtigt udar-
bejdes et forslag til pantordning på kildevandsflasker, som kan godkendes 
af EU? 
 
Svar 
Jeg har umiddelbart efter modtagelse af meddelelsen om de afgivne udfør-
lige udtalelser bedt Miljøstyrelsen om at udarbejde et nyt udkast til bekendt-
gørelse, der tager hensyn til de fremsatte udførlige udtalelser. 
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